
 

 

 Протокол 
№  

 
 
 

 
 

гр. София,  13.02.2024 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 50 състав, 

в публично заседание на 13.02.2024 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Мария Бойкинова  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Ива Лещарова, като разгледа дело номер 1843 

по описа за 2023 година докладвано от съдията, и за да се произнесе взе 
предвид следното: 

 След спазване разпоредбата на чл. 142, ал. 1 от ГПК във връзка с чл. 144 от 

АПК, на именното повикване в 13:30 часа се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ Н. М. М. – редовно уведомен за днешното съдебно заседание, 

явява се лично и се представлява от адв. П., с пълномощно по делото. 

ОТВЕТНИКЪТ Кметът на район „Л.“ - Столична община (СО) – редовно уведомен за 

днешното съдебно заседание, не се явява, представлява се от юрк. Н., с пълномощно 

по делото. 

СГП – редовно уведомена за днешното съдебно заседание, не се представлява. 

 

СТРАНИТЕ /поотделно/: Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ счита, че не са налице процесуални пречки за даване ход на делото в 

днешното съдебно заседание, поради което 

 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО  

 

ДОКЛАДВА постъпила по делото молба от 12.02.2024 г. с приложени писмени 

доказателства, а именно: споразумение от 08.02.2024 г. между „ТОПЛОФИКАЦИЯ 

СОФИЯ“ ЕАД и Н. М. М., 2 бр. писма от „ТОПЛОФИКАЦИЯ СОФИЯ“ ЕАД и 

приложени касови ордери. 

 

СЪДЪТ ДАДЕ ВЪЗМОЖНОСТ на процесуалния представител на ответника да се 

запознае с приложените към молбата от 12.02.2024 г. писмени доказателства. 



 

АДВ. П.: Представям споразумението от 08.02.2024 г. в оригинал с подписите на 

представител на „ТОПЛОФИКАЦИЯ СОФИЯ“ ЕАД и на моята клиентка. 

ЮРК. Н.: Моля да ни бъде дадена възможност да изразим становище, тъй като първо 

действително е сключено споразумение и е платена първа вноска по него, но следва да 

докладвам случая на ръководството на районната администрация, за да се вземе 

евентуално решение. Освен това смятам, че за по-правилно решаване на спора 

евентуално ще бъде целесъобразно да се провери и следващото изпълнение на 

задължението по това споразумение, а моля да отчетете и обстоятелството, че не са 

представени досега документи за плащане към етажната собственост (ЕС), в която 

насока се надявам насрещната страна да размисли. Ето защо моля да бъде отложено 

делото и бъде дадена възможност за становище в срок до следващо съдебно 

заседание. 

ЖАЛБОПОДАТЕЛКАТА М.: Ние си поддържаме всичко, което се отнася до ЕС. 

Плащали сме. Поддържаме нашата теза, изложена в жалбата. Те ако имат някакви 

искания към нас, нека да се отнесат по съответния ред и да си потърсят правата. Аз 

съм плащала до април месец 2022 г., но друг е въпросът, че те не са коректни. 

 

По доказателствата и доказателствените искания, СЪДЪТ 

 

О П Р Е Д Е Л И: 

 

ПРИЕМА представените с молбата от 12.02.2024 г. писмени доказателства. 

 ПРИЕМА днес представеното от процесуалния представител на жалбоподателя 

писмено доказателство. 

ДАВА ВЪЗМОЖНОСТ на процесуалния представител на ответника да вземе 

становище по представените писмени доказателства от страна на жалбоподателя в 

срок до следващо съдебно заседание. 

УКАЗВА на жалбоподателката, че не сочи доказателства, че са изпълнени плащания 

към ЕС и 

ДАВА ВЪЗМОЖНОСТ на същата да ангажира доказателства в тази връзка в срок до 

следващо съдебно заседание.  

 

За събиране на доказателства, СЪДЪТ 

 

О П Р Е Д Е Л И: 

 

ОТЛАГА и НАСРОЧВА делото за 04.06.2024 г. от 13:30 часа, за която дата и час 

страните са редовно уведомени от днес.  

 

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 13:37 часа. 

 

 

 

     СЪДИЯ: 

 

     СЕКРЕТАР: 



 

 

  
 
 


